

Protokoll fört vid kvartalsmöte med S A R K, 2016-03-29

Skövde Amatörradioklubb

Plats: Klubbstugan Billingen.

Närvarande: SM6OEF, SM6TOL, SM6LPG, SM6THE, SM6TOB, SM6MDF, SM6MJW, SA6KEP. SM6BWD, SM6GQQ, SA6AQD, SA6BPD, SM6XOU och SM6LJP. SM6JBC anslöt vid punkt 6.

1. **Mötets öppnande**

Ordföranden öppnar mötet.

2. **Ekonomi**

I kassan finns 24:- och på Plusgirot 22.857:-. Kommande kostnader är hyra 250:- och el 540:-. Vad gäller medlemsavgifter är det nu 44 betalande, 12 st varav 6 olicensierade har inte betalat och påminnelser har skickats ut.

3. **Repeater**

Det brum- och fläktljud som vi tidigare har haft och lyckats få bort är tyvärr tillbaka igen. Repeaterfunktionärerna gör ett nytt försök att åtgärda detta.

4. **HF**

Delta-Loop:n är nu uppsatt och är körbar från 80 meter till 2 meter.

5. **VHF**

Styrboxen till rotorn närmar sig att bli färdig med programvara. Adapterplattan mellan rotor och mast börjar också närma sig ett färdigställande. Svetsning återstår och SM6TEB Owe har åtagit sig att lösa detta.

6. **Projekt i övrigt**

Bengt –OEF går igenom de projekt som är igång eller ska startas framöver; färdigställande av fasad, ombyggnation av kök, installation toalett, renovering av kaminen, larminstallationen och deltagandet i fyrhelgen 2016.

Röjningar måste ännu en gång göras. Mötet beslutar att helgerna 16-17/4 och 23-24/4 utlyses som arbetshelger på vår hemsida. Prioriteringsordningen på vad som görs dessa helger kommer att till viss del styras av vädret.

Vår gräsklippare måste renoveras. Eventuellt är det bättre att köpa en annan, i första hand begagnad. Christer –MJW åtar sig att undersöka marknaden.

Inget projekt i sig och vi hoppas att det inte växer till ett sådant utan att det löser sig på smidigast möjliga sätt.

7. Övriga frågor

Bengt –OEF redovisar Arne –HAB:s skrivelse som var tänkt som en motion till årsmötet men den inlämnades något försent. Bengt informerar om styrelsen ställningstagande till de punkter som nämns. Mötet har ingen annan bedömning än styrelsens. Referens: protokoll styrelsemötet 2016-03-22.

Det framkom på senaste D6-mötet i Borås att DL6 SM6VYP Valle efterlyser information direkt till honom om när klubbarna har aktiviteter. Vi ska försöka hjälpa till med detta.

8 Ordföranden avslutar mötet.

Vid protokollet

Justeras

Kjell Andersson
SM6TOL

Bengt Frykler
SM6OEF